



Referat fra møte i styret 24.08.2023

STED: Teams  
 DELTAGERE: Anette, Nina, Christian, Monica, Liz, Anne Lise, Jan Even og Elizabeth. Fra komiteene: Anne, Torill og Ann-Mari.  
 Forfall/ikke møtt: Stine og LP  
 Møtestart 18.00  
 Referent: Elizabeth

Distribueres pr. e-post til:

Styret: [styret@stovnerhundeklubb.no](mailto:styret@stovnerhundeklubb.no) – Agility, [ak@stovnerhundeklubb.no](mailto:ak@stovnerhundeklubb.no) - Drift: [drift@stovnerhundeklubb.no](mailto:drift@stovnerhundeklubb.no) – Bruks: [bhk@stovnerhundeklubb.no](mailto:bhk@stovnerhundeklubb.no) – LP: [lp@stovnerhundeklubb.no](mailto:lp@stovnerhundeklubb.no) – Rally: [rl@stovnerhundeklubb.no](mailto:rl@stovnerhundeklubb.no)

<b>SAK 1</b>	<b>Fast post: Referat fra forrige styremøte 20. og 29.06.23 og 07.08.</b> Godkjent
<b>SAK 2</b>	<b>Fast post: Lillo arena</b> Hvis vi skal få til noe på Lillo må vi jobbe med saken selv slik ski og orienteringsgruppen gjør hele året. Nøkkelpersoner er Knut Johansen (sjefen til Karianne) og Aksel Pettersen, begge er i bymiljøetaten. Der er bymiljøetaten som har med gresset på Lillo. Gresset er for glatt, varmt når det er sol, hundene blir brent på potene, sleipt når det regner. Anette purrer på bymiljøetaten. Christian tar kontakt med Pettersen på telefon og hører hva som skjer på Huken.
<b>SAK 3</b>	<b>Fast post: Økonomi</b> Vi vil få en ny avtale med regnskapsfirmaet. Avtalen er ikke mottatt enda.
<b>SAK 4</b>	<b>Mail fra LP 04.07 – endring på baneoppsettet på Kløfta</b> Denne saken avventer vi til styret og 1 fra hver komite kan møtes i hallen og bli enige. Møte tirsdag 12.09. kl. 19.00 i hallen, møte en fra hver gren og styret. Sekretær svarer.
<b>SAK 5</b>	<b>Reklame i butikk</b> Visittkort som kan stå ved siden av kassen hos PetXL. Forslag til tekst: <b>PetXL og Stovner hundeklubb er i samarbeid. Se våre medlemsfordeler på <a href="http://www.stovnerhundeklubb.no">www.stovnerhundeklubb.no</a></b> Vedtak: Vedtatt. Anette og Nina tar dette. Vi legger også til en QR kode som går rett inn på medlemsfordelene.
<b>SAK 6</b>	<b>Ny klubb lov er vedtatt av NKK fra 05.07.23</b> Til orientering.
<b>SAK 7</b>	<b>Mail fra medlem 06.07 – fritak av betaling 2. halvår.</b> Vedtak: Dette er innvilget. Sekretær svarer.
<b>SAK 8</b>	<b>Inntaksstopp</b> Midlertidig inntaksstopp for nye medlemmer. Det er åpent å bytte mellom grenene, f.eks. trene både agility og rally. <b>Oppstart treninger 8. januar, Siste trening før sommerferien 14. juni.</b> <b>Oppstart trening 21. august. Siste trening før jul 6. eller 13 desember.</b>



	<p>1) Hva er mange kan det være på trening?</p> <p>15 stykker på Rally/LP siden og 6 stykker på agility. Anette lager et skjema om hvem som har trent i hallen i jan, febr og mars. Evt. kjøpe et bedre bookingsystem hvor vi kan sperre hvor mange ganger man kan trene i uken og hvor mange økter man kan booke fremover.</p> <p>1a) hvordan skal den håndteres? (hvor mange trener faktisk hvilke grener?)  1b) Hva med de som trener flere grener? LP/RL sklir veldig over i hverandre. Det er bl annet flere ag mennesker som har fylt ut skjema for at de trener LP også og havner på de listene.</p> <p>2) Hva med tidligere medlemmer som mistet hunden og nå vil tilbake igjen?  Om det er venteliste får medlemmet fortrinnsrett. Hvis de har vært medlem hele tiden får de plass.</p> <p>3) Hva med alle som går på kurs - hvilket tilbud skal de ha?</p> <p>Ingen om det er inntaksstopp. Trening på Lillo</p> <p>4) Hva er maks antall ekvipasjer som kan trene i Stovner hundeklubb sin hall?  Timesbegrensninger i LP/Rally/Bruks. 2 timers begrensning i AG.</p> <p>5) Lillo er ikke et bra nok tilbud da det er maks 3-4 måneder</p> <p>Vi har et eget Lillo medlemstilbud, pr i dag er det kun 6 stykker. Kan publiseres på Facebook sidene om noen ønsker å ha bare Lillo som treningssted.</p> <p>6) Formiddagsmedlemskap? Dette vil kunne gjøre at vi eventuelt taper penger også, om mange av de som nå egentlig bare trener formiddag bytter til det f.ex. Her må man tenke nøye igjennom om det er et brukbart og økonomisk fornuftig tilbud. Tilbud ikke aktuelt.</p> <p>Vedtak: Styret ser på dette over sommerferien. Enn så lenge er det ventelister i alle grener.</p> <p><b>Venteliste</b> Bruk: 1 ekvipasje Rally: 8 ekvipasjer LP: 4 ekvipasjer.</p>
<b>SAK 9</b>	<p><b>Hva er komiteenes plikter</b></p> <p>Følge opp mandatene som ligger til grunn.  Holde medlemslister for sin gren oppdatert.  Følge opp sin grens budsjett og regnskap.  Fakturere 2 ganger i året.  Fakturere sine egne kurs.</p>
<b>SAK 10</b>	<p><b>Hvaltjern – flytte klubbhus</b></p> <p>Flytte klubbhuset i oktober. Kostnad på flytting er ca 10.000,- Stovner hundeklubb må bekoste transport og oppstilling på ny oppstillingsplass som varer 1- 1 1/2 år. Skiklubben sørger for elektrisitet fram til koblingspunktet på</p>



	<p>containeren. Denne avtalen gjelder fra 1. Juni og i nye 5 år. stålbrakkene under byggeperioden. (dele utgiftene til flytting av stålbrakkene?) Kan det bli lagt inn i punkt 7 at hvis containeren må flyttes i byggeperioden så må skiklubben stå for dette. Anette sendt mail til Bruks. Bruks purrer opp dette til Fet Skiklubb.</p> <p>Vedtak: Styret har kommet med innspill og Bruks tar det videre til Fet Skiklubb.</p>
<b>SAK 11</b>	<p><b>Personvernerklæring</b></p> <p>Styret har sett over personvernerklæringen i kveld.</p> <p>Vedtak: Godkjent</p>
<b>SAK 12</b>	<p><b>Medlemskap i Stovner Hundeklubb</b></p> <p>Monica foreslår å endre teksten til:</p> <p>Klubben har tre tilgjengelige treningsmedlemskap.</p> <p>Full treningsavtale. Varer ut kalenderåret og gir tilgang til Kløftahallen hele året, Hvaltjern og Lillomarka arena når den er åpen.</p> <p>Lillomedlemskap. Varer i perioden Lillo er åpent. Normalt rundt mai til oktober. Anlegget åpner for trening når snøen er borte fra anlegget og stenger når det kan legges kunstsno. Gjerdene fjernes i sept/okt.</p> <p>Hvaltjern: Varer hele året.</p> <p>Da full treningsavtale gjelder ut kalenderåret er det ikke adgang til å bytte fra full treningsavtale til kun Lilloavtale midt i året. Ønsker man å bytte fra full avtale til kun Lillo skjer det fra nyttår.</p> <p>Vedtak: Godkjent</p>
<b>SAK 13</b>	<p><b>Medlemmer som trener og ikke har betalt</b></p> <p>Noen medlemmer som ikke har betalt, Anette sender ut en liste til Nina så hun kan purre opp betalingene.</p> <p>Hva vi gjør neste semester: Send ut regning og blir den ikke betalt innen 14 dager sende ut en SMS med påminnelse, Fjerne tilgang til å booke trening.</p> <p>Oppdatering: Anette har purret opp og fjernet tilgang til booking på de som ikke har betalt.</p>
<b>SAK 14</b>	<p><b>Bruksstige, hvor skal den stå?</b></p> <p>Bli enige om det på møtet i hallen tirsdag 12. september. Sekretær sender mail til Bruks.</p>
<b>SAK 15</b>	<p><b>Mail fra medlem 06.08</b></p> <p>Det ønskes elektronisk årsmøte neste år. Sekretær svarer på at dette er vedtatt.</p>
<b>SAK 16</b>	<p><b>Mail fra AK 08.08</b></p> <p>AK ønsker å informere om at vi 9-10.sept har leid Kongsvingerhallen for å avholde agilitykurs.</p> <p>Dette gjør vi for ikke å skape dårlig stemning med at vi "tar" enda en helg fra de andre grenene.</p> <p>Men dere bør også da få vite at klubben kunne tjent 39 000 på to dager (9-16). I stedet avkortes inntjening til 15 000. Håper dere også synes dette er sure penger å "miste".</p> <p>Bør vi kanskje på en senere anledning, snakke om hva en inntjening bør være i minimum for klubben om hallen skal stenges for fritrening.</p>



	Sekretær svarer AK.
<b>SAK 17</b>	<b>Skifte kode på Kløfta</b> Sekretær skifter koden mandag 28. august kl.18.00.
<b>SAK 18</b>	<b>Mail fra AK 24. august</b> Utelys rundt hallen. Anne Lise ringer til bonden og spør om hvem som må klippe gresset/rydde opp utenfor, elektriske anlegg på kjøkkenet er ikke i orden.
<b>SAK 19</b>	<b>Eventuelt:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 3. oktober kl. 18.00 på Hiak, 2. november på Hiak/Teams, 25. november er det Styreseminar Kl.10.00 på Teams (ut å spise etterpå på Lille Thai kl. 18.00), 18. desember kl. 18.00 på Teams, 11. januar kl.18.00 på Hiak, 7. februar kl. 18.00 på Hiak, 14. mars kl. 18.00 digitalt årsmøte.</li> <li>• Kunstgressrenseren er av merket ATC 2000 mm. Christian fikk til en deal med han som renser gresset. Han skal rense gresset 4 ganger uten å ta betaling for rensen. Tatt med seg kunstgressrenseren 10. august.</li> <li>• Gresset på Lillo: Oslo kommune har ansvaret for vedlikehold av banen. Anette har purret opp bymiljøetaten og Christian følger opp med telefonsamtale.</li> <li>• Rydde utenfor hallen: Anne Lise hører med bonden.</li> <li>• Nøkler postkassen: Nicholas hadde denne, hvem har den nå? Sekretær spør Nicholas.</li> <li>• Anne Lise ønsker at noen andre overtar å legge ut referater og etc. på websiden vår. Nina/Elizabeth gjør dette sammen.</li> <li>• Kurs, dårlig påmelding til mange kurs. Andre klubber har også dette. Det er mange som har dårlig råd.</li> <li>• Sekretær be om koden til nøkkelboksen i gangen.</li> </ul>

- **Saker til neste møte:**
- **Styreseminaret;**
- Inntaksstopp/Ventelister.
- Holde kurs andre steder i hallen- «mister mange penger, inntekt til klubben» Ha en minimumsgrense på inntekt.

**Neste møte:13. september kl. 18.00 på Lillo.**